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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Infrastrukturális fejlesztések 2002 és 2010 között Hajdú-Bihar megyében”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban Magyarország úthálózata rohamosan fejl ődött . Autópályák, autóutak épültek
így az ország keleti régiói is bekapcsolódtak Európa vérkeringésébe, de nem szabad elfelejtenünk ,
hogy egy- és több számjegyű utak is tömegével újultak meg hazánk minden pontján, így Hajdú -
Bihar megyében is . Komoly előrelépések történtek a közlekedési feltételek javítása érdekében hazai
és uniós források segítségével .
Ahhoz, hogy pontosan lássuk, hogy milyen infrastrukturális fejlesztések történtek Magyarországon ,
azon belül is Hajdú-Bihar megyében 2002 és 2010 között, kérdezem Miniszter Urat, hogy :

Az említett időszakban hazai és uniós forrásokból milyen útfejlesztések történtek vagy melyekr ő l
döntött - függetlenül attól, hogy az útfejlesztés elkészült-e vagy még folyamatban van - a Kormány ,
a minisztériumok, a hazai vagy európai uniós forrásokról dönt ő szervezetek, így például a területi ,
regionális vagy nemzeti fejlesztési ügynökségek és tanácsok ?
Megköszönném, ha az önkormányzatok által végrehajtott útfejlesztésekr ő l is küldene egy táblázatot,
hiszen az ezzel kapcsolatos engedélyezési eljárásban is kitüntetett szerepe van a minisztériumnak é s
intézményeinek .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010. szeptember 30 .
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